

Title (en)
Plinth for furniture

Title (de)
Frontblende für Möbel

Title (fr)
Plinthe pour meuble

Publication
EP 2486824 A1 20120815 (DE)

Application
EP 12154137 A 20120207

Priority
DE 202011000300 U 20110210

Abstract (en)
The front-cover has a clam-shell structure comprising a congruent rear part (12) that is firmly connected with a plate-shaped front part (10). Multiple engagement structures (28) are formed on a side of the rear part for fastening-elements that are formed on furniture. The engagement structures are formed on respective adapter pieces (20), where the adapter pieces are inserted in openings (18) of the rear part. The adapter pieces are held between the front and rear parts, where the rear part and the adapter pieces are formed as molded plastic parts.

Abstract (de)
Frontblende für Möbel, mit einem mindestens zweischaligen Aufbau mit einem Vorderteil (10) und einem fest mit dem Vorderteil verbundenen Rückenteil (12) und mit auf der Seite des Rückenteils gebildeten Eingriffsstrukturen (28 für an dem Möbel gebildete Befestigungselemente, dadurch gekennzeichnet, dass die Eingriffsstrukturen (28) an getrennt von dem Rückenteil (12) hergestellten Adapterstücken (20) ausgebildet sind, die in Öffnungen (18) des Rückenteils (12) eingesetzt und zwischen Vorderteil (10) und Rückenteil (12) gehalten sind.

IPC 8 full level
A47B 95/00 (2006.01); **A47L 15/42** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 95/00 (2013.01); **A47B 95/002** (2013.01); **A47L 15/4265** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] AT 362550 B 19810525 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
• [A] CA 2523321 A1 20060415 - L I C A R SPA [IT]

Cited by
DE202019104971U1; CN111491541A; US11202505B2

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2486824 A1 20120815; EP 2486824 B1 20140409; DE 202011000300 U1 20120515

DOCDB simple family (application)
EP 12154137 A 20120207; DE 202011000300 U 20110210